
Aan het College van B&W 
Pa/Postbus 6005 
5960 AA Horst 
 
Sevenum, 4-8-‘21 
Betreft: vragen m.b.t. uitbreiding Kafra Housing 
 
 
Geacht college, 
 
Op 30 juli jl. heb ik namens de Werkgroep Huisvesting Arbeidsmigranten telefonisch contact 
gehad met de gemeente inzake de uitbreiding van huisvesting van arbeidsmigranten door 
Kafra Housing in Sevenum. Er was niemand die mij te woord kon staan en verzocht werd om 
per mail de gestelde vragen naar voren te brengen. Dat doe ik nu via deze brief. 
 
Op donderdag 8 juli jl. is de Klankbordgroep van Kafra Housing/Otto Work Force bijeen 
geweest en tijdens de bijeenkomst is onder andere gesproken over de uitbreiding van de 
huisvesting van arbeidsmigranten. Bij de bijeenkomst waren twee omwonenden aanwezig 
en drie vertegenwoordigers van Kafra Housing/Otto Work Force. In de notulen van deze 
bijeenkomst staat overigens vermeld dat de vertegenwoordiging van de gemeente node 
gemist wordt.  
 
Uit het feit dat Frank van Gool namens Kafra Housing het woord voerde concluderen wij dat 
het hier gaat om een uitzender, huisvester en werkgever in één. Wat dat betekent in de zin 
van afhankelijkheid, kwetsbaarheid en mogelijk misbruik van de veelal ongeschoolde 
arbeiders moge duidelijk zijn. Verblijf van arbeidsmigranten bij Kafra Housing is alleen 
toegestaan voor arbeidsmigranten die voor of via Otto werken.  
 
Naar aanleiding van eerdere vragen aan de gemeente (maart ’21) m.b.t. de huisvesting van 
circa 100 arbeidsmigranten in America heeft de gemeente laten weten dat aan de 
huisvesting van arbeidsmigranten een maximum is gesteld van 400 verblijfsplekken. Met de 
uitbreidingsplannen van Kafra Housing wordt nu een aantal van 512 bereikt. Dat zouden dan 
112 verblijfsplekken meer zijn dan volgens gemeentelijk beleid is toegestaan. 
 
Verder hebben wij begrepen dat er maximaal drie grootschalige huisvestingslocaties (met 
maximaal 400 verblijfsplekken) binnen onze gemeente toegestaan zijn. In de nabijheid van 
Kafra Housing wordt - grenzend aan het industrieterrein (o.a. Venloseweg/Zeesweg) - het 
bedrijf van Hessing (met minimaal 750 arbeidsmigranten) gevestigd en worden aan de 
Zeesweg ook arbeidsmigranten gehuisvest. Ruud van Heugten van ontwikkelingsbedrijf 
Greenport laat weten dat naar aanleiding van de toename van nog meer logistieke 
gigahallen er tot 2000 banen bij zullen komen. Die 2000 banen zullen nagenoeg alle ingevuld 
worden door goedkope ongeschoolde arbeiders uit Oost-Europa, ondanks zijn 
voorspellingen met betrekking tot automatisering en robotisering. Die arbeidsmigranten 
moeten – buiten de bestaande aanwezige arbeidsmigranten, nog naar Nederland gehaald 
worden en er zal weer meer huisvesting voor gezocht moeten worden. Met het oog op de al 
bestaande situatie en de ophanden zijnde ontwikkelingen is het logisch dat de buurt zich 
ernstig zorgen maakt over de massaliteit in relatie tot beheersbaarheid.  



Woongenot, leefbaarheid en verkoopbaarheid (waardevermindering onroerend goed) 
bepalen mede hun bezorgdheid. 
 
De vragen naar aanleiding van voorgaande zijn: 

1. Is het juist dat het maximum aan huisvesting van arbeidsmigranten op één locatie is 
gesteld op 400 verblijfsplekken en zo ja, betekent dit dat Kafra Housing haar locatie 
aan de Erik de Rodeweg in Sevenum niet kan uitbreiden tot 512 plekken?  

2. Hoeveel grootschalige huisvestingslocaties zijn er op dit moment vergund of wordt 
binnenkort vergund (buiten de locatie van Kafra Housing) en is daarmee het 
maximum van het aantal grootschalige huisvestingslocaties bereikt?  

3. Is het mogelijk dat de maximaal drie grootschalige huisvestingslocaties in de 
gemeente (of aan de grens met de gemeente) geconcentreerd worden in een klein 
gebied rond Venloseweg /Zeesweg, het gebied waar Kafra Housing nu ook gevestigd 
is? Zo ja, is het vanuit beheersbaarheid en leefbaarheid wel gewenst zulk een 
massale concentratie toe te staan? 

 

In afwachting van uw reactie, 

 

Namens de Werkgroep Huisvesting Arbeidsmigranten, 

 

 

Mathieu Tacken 

 

CC: gemeenteraad 


